陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: S23/24-049B

領袖訓練日暨畢業營(中六)

敬啟者:本校將於 11 月 24 日為中六學生舉行「領袖訓練日暨畢業營」,安排學生參與不同形式的歷

奇活動,旨在擴闊他們的眼界,並培養團隊合作精神。活動詳情如下:

活動時間:	上午 8 時 10 分至下午 4 時	活動地點:	聯青社-青年會黃宜洲青年營
集合時間:	上午 8 時 10 分	集合地點:	本校
解散時間:	下午 5 時 30 分	解散地點:	本校
負責老師:	霍竣暘主任	troly)	

請於 2023 年 11 月 18 日或以前透過「家校通系統」回覆,以便辦理及備案。如有查詢,請致電 23800241 與霍竣暘主任聯絡。

此致

各位家長



校長招祥麒博士

2023年11月14日

回條

領袖訓練日暨畢業營(中六)

敬覆者:有關 貴校通告(編號:S23/24-049B)內容,業已知悉,並同意 敝子弟參加上述活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

 學生姓名:
 家長姓名:

 班別:
 簽署:

請於 2023 年 11 月 18 日或以前透過「家校通系統」 回覆

2023年 ____ 月___ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S23/24-049B 14 November 2023 To: Parents Leadership Training cum Graduation Camp (S.6) The Leadership Training cum Graduation Camp is going to be held on 24 November 2023, in which students will take part in a variety of adventure-based activities. The details of the event are as follows: Y's Men - YMCA Wong Yi Chau Youth Camp, Activity time: 8:10 a.m - 4 p.m.Venue: Wong Yi Chau, Tai Mong Tsai, Sai Kung. Time to arrive school: 8:10 a.m. Meeting point: School Time to leave school: 5:30 p.m. Dismissal point: School Mr. FOK CHUN YEUNG Teacher in charge: Please reply through the "School Comm System" on or before 18 November 2023. For enquiries, please contact Mr. Fok Chun Yeung on 2380-0241. Thank you very much for your attention. Dr. Chiu Cheung Ki Principal Reply Slip Leadership Training cum Graduation Camp (S.6) To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S23/24-049B has been read and understood	od. I agree my child to attend this activity.
Name of Student:	Name of parent:
Class : Class no. :	Signature:
Please reply through the "School Comm System" on or before 18 November 2023.	Date:

Equipment Check List 裝備清單

✓ 一定要帶 Must ⑤ 一帶無妨 Might as well

-Personal Belonging 裝備個人	Day	
	Camp)
Clothes – Long Sleeve 長袖襯衣	\checkmark	
Clothes – Short Sleeve T-shirt 短袖汗衫	\checkmark	
Trousers 長褲	\checkmark	
Shorts 短褲	\checkmark	
Shocks 短襪	\checkmark	
Spare Clothes 後備衣服 (Pack with dry plastic bag 須保持乾爽及用膠袋包妥)	\checkmark	
Cap 帽子	\checkmark	
Rain Clothes 雨衣	☺	
Towel 大毛巾	\checkmark	
Sun Block/ Mosquito Repellent 太陽油/蚊油		
Water Bottle/water bag 水壼/水袋	\checkmark	
Spare Glasses/Sun Glasses 備用眼鏡/太陽眼鏡		
HKID/Travel Document Copy 香港身份證/旅行證件副本		
Pen/Pencil/A4 Paper 鉛筆/原子筆/A4 紙		
Watch 錶	\checkmark	
Personal Medicine 個人藥物	☺	
Mobile Phone 手提電話	☺	
Octopus 八達通	\checkmark	
Smile 微笑	\checkmark	
Please Don't Bring 請不攜帶		
Knife 刀		
Valuable Item 貴重的物品		
Game Boy/PS2/NDSToy 遊戲機/玩具		